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Algemene vergadering 1
Oudervereniging Opendeur

Datum: 03.10.2023

Aanwezig: Krisja Henderickx, Guy Brys, Wendy Samyn, Bart Stynen, Kathy Godts, Ronald Van Hove,

Katrien Vandewalle, Rozemie Malfait, Caroline Govaerts, Tom Tytgat , Jelle Bockstal, Anja, Barry

Vertegenwoordiging directie: Sophie Poelmans

Vertegenwoordiging school: juf Axelle

Verontschuldigd: Jan Gysbrechts, Kathleen Debecker, Eve Soetewey, Liesbeth Van den Brande,

Kathleen Laforce, Annelies Verheyen, Koen Van Beneden, Julie Caulier, Bo Van Limbergen, Peter

Zadora, Joachim Van Gelder

Verwelkoming

Onze voorzitter verwelkomt de aanwezigen en er volgt een korte voorstellingsronde.

Goedkeuring vorig verslag

Het vorige verslag werd goedgekeurd.

Verlenen van kwijting aan de bestuurders en de penningmeester

Dit punt betreft het vorige werkingsjaar (schooljaar).

Het verlenen van een kwijting door de algemene vergadering wil zeggen dat het beleid van het
bestuursorgaan van het werkingsjaar dat afloopt, wordt goedgekeurd.
Met andere woorden, de algemene vergadering is akkoord met de wijze waarop de vereniging door
de bestuurders werd geleid.

De algemene vergadering gaat akkoord.

Kennisname ontslag bestuurders en leden

Jan Gysbrechts en Katrien Vandewalle hebben het bestuur verlaten.

De ledenlijst werd aangepast.

Aan de oude en nieuwe gezichten op de vergadering wordt er gevraagd of ze (terug) interesse hebben
om lid te worden van de oudervereniging. Zij kunnen lid worden door lidgeld te betalen. Hierdoor zijn
zij dan ook stemgerechtigd.

De ledenlijst wordt aangevuld met de nieuwe effectieve leden en wordt bijgehouden op de zetel van
de vzw.



Goedkeuring benoeming raad van bestuur

De laatste algemene vergadering werd gestemd wie deel zou uitmaken van de nieuwe raad van
bestuur.

Giovanni Van Thielen heeft gemeld dat hij de taak als bestuurder niet kan aanvaarden. In dat kader
werd de eerste reserve Koen Declerck gevraagd om de taak als bestuurder op te nemen, wat hij niet
wenst te doen. De tweede reserve Annick De Soete heeft eind juni de oudervereniging verlaten en
kan bijgevolg niet gevraagd worden om de taak als bestuurder op te nemen.

De andere verkozenen gaven te kennen een taak als bestuurder te aanvaarden. In het kader van de
overdracht van bevoegdheden werd onderstaande verdeling afgesproken.

Nieuw bestuur:

➢ Wendy Samyn: voorzitter
➢ Krisja Henderickx: secretaris + ondervoorzitter
➢ Kathy Godts: penningmeester
➢ Liesbeth Van den Brande: PR

Katrien Vandewalle zal het komende jaar het bestuur blijven bijstaan, zijnde in een onofficiële vorm.

De algemene vergadering gaat akkoord.

Goedkeuring jaarrekening afgelopen jaar

Gegevens te verkrijgen op aanvraag.

Kathy geeft toelichting bij de inkomsten en uitgave staat op het digitale bord.

De algemene vergadering keurt de jaarrekening van afgelopen jaar goed.

Goedkeuring begroting werkjaar 2023-2024

Gegevens te verkrijgen op aanvraag.
Sophie vraagt of de bijdrage per kind voor de sportklassen naar 50 euro kan worden opgetrokken ipv
45 euro per kind.
De algemene vergadering keurt deze verhoging unaniem goed en het budget zal hiernaar aangepast
worden.

De algemene vergadering keurt de begroting goed.

Vastleggen bijdrage leden (lidgeld)

Volgens art. 10 van de statuten moet op de AV de bijdrage jaarlijks bepaald worden. Zo zijn zonder
discussie de stemgerechtigde leden gekend.

Er wordt voorgesteld om de bijdrage op €1 te houden.
Lidgelden kunnen gestort worden op rekeningnummer BE18 9731 1823 6465.

De algemene vergadering gaat akkoord.



Vernieuwd Huishoudelijk Reglement en Statuten

Om te voldoen aan de vernieuwde wettelijke vereisten van het wetboek vrijwilligersverenigingen
werden onze statuten aangepast. Deze moeten voor 1/1/2024 worden gepubliceerd in het Belgisch
Staatsblad.
Voor deze vergadering ontving iedereen een exemplaar per mail. Papieren versies worden nu tijdens
de vergadering uitgedeeld.

Stemming door handopsteking:
⅔ van onze leden zijn aanwezig.
De algemene vergadering gaat unaniem akkoord met de nieuwe statuten.

Het huisreglement is een intern reglement waarnaar men verwijst in de statuten.
Ook dit interne reglement werd deze zomer opgefrist met daarbij een extra passage die de
kandidatuur van leden voor een plaats binnen het bestuur transparanter maakt.
Zijn er opmerkingen over de inhoud van het huisreglement?
Stemming door handopsteking:
De algemene vergadering gaat unaniem akkoord met het huisreglement.

Evaluatie Diner & Dance

Lekker eten en heel lekker dessertbuffet. Het was heel warm, ook in de zaal.

Leerkrachten vonden de DJ slecht.

Evaluatie stand OV op opendeurdag school

We waren goed zichtbaar, dit was het belangrijkste.

➢ wel weinig mailadressen ontvangen

➢ veel mensen aangesproken, flyers uitgedeeld.

➢ volgend jaar: zelfde genre stand.

➢ snoepjes trok de kinderen aan.

Zomerbar leerkrachten: geen succes.
Uur opendeur zal door de directie worden herbekeken naar volgend jaar toe.

Evaluatie voorstelling OV op klassikale oudercontacten

Het idee was om aan te komen met een deur, maar we vonden geen draagbare deur met kader om te
starten.

Feedback over de presentatie bij de kleuters:
De uitleg was te lang. Zeker voor de 1e kleuterklas.
Een filmpje voorzien om te tonen? Iemand in het ICT team (Wesley) kan ons daarin begeleiden. Op
tijd hiermee beginnen om dit te maken.
Na het filmpje fysiek aanwezig zijn op de klassikale oudercontacten.
Concrete dingen meenemen in het filmpje.



Werkgroepen: korte samenvatting

➢ Ontbijtmanden / brunch: werkgroep gestopt

➢ Kalender: werkgroep gestopt.

➢ Vervanging Kalender: Tekenfund: 2 helpers hiervoor gezocht.

Zeker laten doorgaan. Thema? Kerst, veel voorstanders. Kunst in kerstfeest?
Er wordt gevraagd of timing maart een mogelijkheid is? We vrezen dat kaartjes en gadgets
niet zullen besteld worden voor onder de kerstboom.

Ouders zijn voorstanders om dit te doen voor kerst. De school is eerder voorstander voor
maart.
Als de timing haalbaar is, gaan we voor de timing voor kerst.

Thema: Kunstige kerst.
Tom en Katrien zorgen voor de administratie.
Caroline komt helpen met het uitzoeken, sorteren van de bestellingen.

➢ Bingo - zondag 17 december

Nog 2 effectieve leden (Kathy, Ronald). Caroline en Rozemie vervoegen de werkgroep.1e
vergadering: maandag 16 oktober.

➢ Weekend - 26-27-28 januari

De werkgroep is gestopt. Het volgende weekend wordt getrokken door oud-leden.

Rondvraag omtrent kostprijs weekend. Wie zou meegaan? Geen animo bij nieuwe leden.
Door de forse stijging van de prijs en mogelijk weinig tot geen instroom van nieuwe gezinnen,
wordt er beslist om het weekend niet meer door te laten gaan. Er zal een mail worden
gestuurd naar de personen die vorig jaar zijn meegegaan om dit mee te delen.

Voorstel: vereenvoudig het concept: maak er een daguitstap van.
Iets zoals teambuilding waar iedereen samen iets kan doen, eventueel 2 groepen tegen
elkaar. Winterwandeling? Schaatsen? Winter BBQ, Lichtjeswandeling.

Wie organiseert?

➢ Schoolrestaurant - 23 - 24 maart

Nog 3 effectieve leden (Katrien, Wendy, Kathy) waarvan 1 afzwaait eind dit schooljaar.

Tom wil mee instappen in de werkgroep. Hij kan wel niet dat weekend veel shiften mee
draaien. Mogelijk nog een kandidaat via Tom.

Ook dit jaar worden er digitale uitnodigingen verstuurd. Dit is lastig voor bepaalde oudere
mensen die hun mails minder goed beheren en nog een uitnodiging op papier verwachten.
Proberen die mensen te bereiken via een paar gerichte affiches op te hangen her en der.
Ook via de aankondigingsborden van de gemeente wordt er reclame gemaakt.
Mensen die niet digitaal kunnen inschrijven, kunnen zich inschrijven via het secretariaat van
de school. Zowel op uitnodiging, als op flyer, als uithangborden wordt er verwezen naar
school.

➢ Werkgroep ICT

Kwam 25 september samen => werken aan nieuwe website
www.ovopendeur.be
De werkgroep bestaat uit Ronald, Wesly, Jan en Koen.

http://www.ovopendeur.be


Nils en Thierry zijn uit de werkgroep gestapt.
Website vooral opgezet om inschrijvingsformulier activiteiten te onderhouden.
Er moet nog content worden toegevoegd. Dit dient aangeleverd te worden.

➢ Klusdienst

Werkgroep heeft geen trekker meer.

Sophie meldt dat deze werkgroep mag gestopt worden. Er komt een klusser van de
scholengemeenschap.

➢ Groendienst

Trekker nodig. Er zijn nog effectieve leden die hierin zetelen.

➢ Werkgroep speelplaats

Deze zal een erg belangrijke werkgroep worden dit schooljaar.
Vorig jaar is er al een eerste plan gemaakt.

Eerste samenkomst is op maandag 16 oktober.
Deze datum moet nu naar de helpende handen gestuurd worden.

Wat zal er besproken worden: concept uittekenen, welke toestellen, beplanting,…

➢ Werkgroep sponsoring: voorstel tot nieuwe werkgroep.

Jelle en Rozemie willen dit bekijken en sponsorformules opstellen.

De bedoeling is om sponsors te zoeken over alle werkgroepen heen, dus voor alle activiteiten
die georganiseerd worden door de oudervereniging.

Banners door sponsor laten geven zodat die uitgehangen kunnen worden op de activiteiten.
Sponsors vermelden op de website.

Lijst met sponsors van Bingo en van ontbijtmanden van de voorbije jaren wordt bekeken.
Geen fiscaal attest, wel bewijs sponsoring.

Speelplaats vernieuwing

➢ Subsidies: Cera vennoten is aangevraagd
Tegelwippen: subsidies via de gemeente beschikbaar. Wanneer het plan ivm speelplaats finaal
is, moet dit worden nagekeken.

➢ Werkgroep komt samen op maandag 16 oktober.

Diner and dance

Het concept tot nu toe is in Familia de benen onder tafel schuiven en goed eten. Gevolgd door een
dansfeest met DJ.

We wensen dit concept aan te passen. Liefst naar een concept waar wij als oudervereniging zelf zo
weinig mogelijk werk hebben en kunnen genieten/ons laten bedienen. Het leuke aan Familia is ook
dat dit dichtbij is voor veel mensen.

Iemand voorstellen qua vernieuwing? Ander concept?

➢ Vinnies feestje met walking dinner? DJ te huren. Eens gaan horen.

➢ Milo? Feestzaal?

➢ Op school? Niet gezellig, geen keuken, veel werk

➢ Zaaltje ‘t Ven => met traiteur dan



➢ Parochiezaal: niet gezellig

➢ Heemkring

➢ Oude bib grasheide

➢ Q Foodbar?

Welke datum? vrijdag 28/6. Het weekend ervoor is het schoolfeest. Mogelijke alternatieve datum:
weekend van 14/6 (wel examenperiode middelbaar).

Schoolnieuws

➢ De bouw is goedgekeurd! Planning najaar 2028 start bouw, klaar 2029-2030 .
Oktober, november 2024 zal een aannemer worden toegewezen.
Dit jaar werkt de school aan een definitie, wat willen ze. Dit is een erg belangrijke start. Eens
het plan er is, zijn er weinig wijzigingen mogelijk.

➢ Fotograaf: in the box thema.

➢ Leerlingen blijven zo lang mogelijk buiten picknicken, lukt dit niet meer, dan eten de kinderen
in de klas.

➢ Questi: vooral positieve feedback. Bij partners krijgt 1 ouder maar de conversatie.
Nog wat onduidelijkheid over antwoorden naar alle ouders.
Bij 2 kinderen ontvangt u alle algemene berichten 2 keer.
Fruit van de week: wordt positief ervaren dat dit bericht wordt.
Uitkijken voor dubbele nieuwsberichten.
De directie ontvangt graag feedback op haar nieuwsberichten.

Kalenderdata activiteiten en vergaderingen OV

➢ Algemene vergadering: dinsdag, 3 oktober om 20u

➢ Werkvergadering 1: donderdag, 30 november om 20u

➢ Schoolbingo: zondag, 17 december

➢ Nieuwjaarsdrink: vrijdag, 19 januari op school

➢ Werkvergadering 2: maandag, 4 maart om 20u

➢ Schoolrestaurant: 23-24 maart

➢ Werkvergadering 3: woensdag, 12 juni om 20u

➢ Sportschoolfeest: zondag, 23 juni

➢ Diner & Dance: datum nog te bepalen

Varia

➢ Dag van de leerkracht: 5 oktober


